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ZAPISNIK 
sa 20. sjednice Odbora za evropske integracije Skupštine Crne Gore, 

održane 16. februara 2018. godine 
 

 

Sjednica je počela u 10 časova. 

Sjednici je predsjedavao Adrijan Vuksanović, predsjednik Odbora. 

Sjednici su prisustvovali članovi Odbora: Daliborka Pejović, Mihailo Anđušić, Nikola Rakočević i 
Momčilo Martinović.  

Sjednici nijesu prisustvovale članice Odbora Marija Ćatović i Maja Bakrač. 

U svojstvu zamjena članica Odbora, sjednici su prisustvovale poslanice Sanja Pavićević i Ana 
Nikolić. 

Sjednici su prisustvovali saradnici u Odboru: Sanja Bulatović, Marija Milošević i Luka Pejović. 

Sjednica je bila otvorena za javnost. 

 

* * * * * *  

Nakon što je konstatovao da postoji kvorum za rad, predsjednik Odbora Adrijan Vuksanović 
potvrdio je da je usvojen predviđeni  

 

D N E V N I    R E D : 

 
1. Plan rada Odbora za evropske integracije za 2018. godinu; 
2. Razno. 

 

* * * * * * 

 

TAČKA 1 

PLAN RADA ODBORA ZA EVROPSKE INTEGRACIJE ZA 2018. GODINU 

Predsjednik Odbora za evropske integracije Adrijan Vuksanović kazao je da je informacija o 
aktivnostima za 2018. godinu, koju su poslanici razmatrali na 17. sjednici, ažurirana u skladu sa 
predlozima poslanika i uokvirena u formu Plana rada Odbora. Plan rada za 2018. godinu je 
stoga podijeljen u četiri cjeline – Praćenje procesa pregovora, Kontrolna uloga, Međunarodne 
aktivnosti i Promocija procesa evropskih integracija u crnogorskoj javnosti. 

U okviru praćenja procesa pregovora, Odbor će razmotriti nacrt pregovaračke pozicije za 
poglavlje 8 – Konkurencija, kao i analizirati sprovođenje obaveza iz pregovaračkog procesa, 
neophodnih za ispunjavanje mjerila za otvaranje preostala tri i zatvaranje dosad otvorenih 
poglavlja, ocjenjivati strateška dokumenta iz integracionog procesa i pratiti raspravu na 
sjednicama Parlamentarnog odbora za stabilizaciju i pridruživanje Skupštine Crne Gore i 
Evropskog parlamenta. U okviru kontrolne uloge, predviđeno je razmatranje izvještaja i 
informacija nadležnih ministarstava, kao i određene novine koje su kao predlog upućene 
Kolegijumu predsjednika Skupštine. U pogledu međunarodne saradnje, predsjednik Odbora je 
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naveo da je predviđeno, u skladu sa Protokolom o saradnji, da delegacija italijanskog Senata 
posjeti Crnu Goru, pa bi trebalo razmotriti neke konkretne oblike saradnje. U pogledu promocije 
procesa evropskih integracija u crnogorskoj javnosti, predsjednik Odbora je kazao da će Odbor 
nastaviti sa organizacijom tribina sa učenicima srednjih škola, u cilju približavanja procesa 
građanima, ali i veće vidljivosti Odbora. 

Imajući u vidu da su svi detalji Plana rada utvrđeni na 17. sjednici Odbora, nije bilo 
zainteresovanih za raspravu, pa je predsjednik Odbora stavio Plan rada na glasanje. 

Plan rada je usvojen jednoglasno, a za dokument su glasali poslanici: Adrijan Vuksanović, 
Daliborka Pejović, Mihailo Anđušić, Nikola Rakočević, Momčilo Martinović, Sanja Pavićević i 
Ana Nikolić. 

 

TAČKA 2 

RAZNO 

Predsjednik Vuksanović je upitao članove da li su saglasni sa tekstom ocjena i stavova Odbora 
koje je pripremio Sekretarijat Odbora, u skladu sa diskusijom na 17. sjednici. Pošto su se 
članovi saglasili, dogovoreno je da se ocjene i stavovi upute Kolegijumu predsjednika Skupštine 
Crne Gore, te da ih potpišu poslanici Vuksanović, Ćatović i Pejović. 

Dalje, predsjednik Vuksanović je obavijestio da italijanski senator i šef delegacije pri Centralno-
evropskoj inicijativi Lodoviko Sonego dolazi u Crnu Goru, pa je tražio sastanak 26. februara u 
popodnevnim časovima, sa članovima Odbora za međunarodne odnose i iseljenike i Odbora za 
evropske integracije. U isto vrijeme, podsjetio je da se 25. i 26. februara održava XIII sastanak 
COSAP-a u Skoplju, na kojem učestvuju poslanici Daliborka Pejović, Mihailo Anđušić i Momčilo 
Martinović. 

Poslanik Martinović je obavijestio da zbog obaveza na sjednici Skupštine Prijestonice Cetinje 
26. februara ipak neće moći da učestvuje na sastanku COSAP-a. Stoga, dogovoreno je da na 
COSAP-u umjesto njega učestvuje poslanik Nikola Rakočević, te da predsjednik Odbora i 
poslanik Martinović učestvuju na sastanku sa senatorom Sonegom. 

Predsjednik Vuksanović je podsjetio na poziv Domagoja Ivana Miloševića, predsjednika Odbora 
za evropske poslove Hrvatskog sabora, za organizaciju posjete Zagrebu. Imajući u vidu 
predstojeće obaveze, poslanici su kazali da im najviše odgovara da se posjeta organizuje u 
martu, pa je dogovoreno da se uputi pismo sa predlogom dva termina posjete, 21. i 22. mart ili 
26. i 27. jun.  

Kako više nije bilo tema za diskusiju, sjednica je zaključena u 10 časova i 20 minuta. 

 

 

ZAPISNIK SAČINILA 
 
 

Sanja Bulatović   s.r. 
 

PREDSJEDNIK ODBORA 
 
 

Adrijan Vuksanović   s.r.

 
 

 
 


